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Protokoll nr 8 
 
Protokoll fört vid SPF Seniorerna Gotlandsdistriktets styrelsemöte 

Måndag den 2 oktober 2023 kl. 13.00 – 14.30 
Plats Centerexpeditionen Solbergagatan 32, 62145 Visby 

Närvarande: Anna-Britta Hansson, Barbro Kysinger, Britt Ohlsson,  
   Eva Lindström, Gunnar Stenström, Lena Eklund, Margrethe Bernsen, 

 Margareta Lindholm och Per-Olof Jacobsson.  
Anmält förhinder: Agneta Johansson, Thomas Frid. 

 
§  67   Mötets öppnande 

  Ordförande Britt Ohlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 68 Val av justerare 
  Gunnar Stenström valdes att jämte ordförande justera dagen protokoll. 

 

§ 69 Fastställande av dagordning. 
  Dagordningen godkändes. 

 
§ 70 Föregående protokoll 

  Föregående protokoll justerades och lades till handlingarna. 
 

§  71 Ekonomi och medlemmar 
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget som ser bra ut. Se bil. 1,2 

Väntar ännu på räkningen från Suderbys för 30 augusti. 
Medlemsantalet sjunker vi är nu 1210 medlemmar. Se bil.3. 

 
§ 72 Inkomna skrivelser 

  a)Nytt från ”Tillsammans-mindre ensam” finns att läsa på hemsidan.  
  b)Valberedningsutbildning inget intresse. 

  c)Digital teknik i styrelsearbete, webbinarie 26 oktober, Gunnar Stenström 

     deltar. 
  d)Utdelning av broddar kommer att ske under hösten, frågan ta upp på  

   ordförandekonferansen. 
  e)Nordiska gruppresor katalog, Lena Eklund intresserad. 

 
§ 73 Rapporter 

   Aktivitetsdagen blev en lyckad dag, 93 medlemmar deltog. 
Fyra av 15 föreningar har svarat på ”Enkät spel”. Inget intresse för att 

arrangera en speldag, tas upp på ordförandekonferensen. 
  Ordförande referareade från DO webbinarium den 5 september.  

  Det blir skattesänkning för pensionärerna och -57 orna får en skattelättnad, 
  f.o.m 1 januari 2024. 

  Förbundet vill ha kvar kontantbetalning. 
  Ändring vad gäller äldreomsoggslagen dröjer. 

  Nya medlemsregistret verkar fungra bra och beräknas tas i bruk februari 2024. 
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  Det blev ett NEJ till att höja medlemsavgiften med 50kr, med det  

  blir en dock en höjning och då med 30kr till förbundet.  

Förbundsråden som varit fysiska blir digitala i fortsättningen, för att  
spara pengar. 

Eva Lindstöm refererade från Seniordagen i Havdhem, mycket folk god 
stämning och uppskattat av besökarna. 

Seniordagen den 27 oktober i Othem, Margareta Lindholm deltar från 
styrelsen. 

 
§ 74  Ordförandekonferens 

  Den 24 oktober i Tjelvarkyrkan med start kl 9.00 
  Prelemenärt program. 

  10.00 Ordförande  
  11.00. Ann Hedberg Balkå Järfälla om valberedningen. 

  12.00 Lunch 
  13.00 Clary Winberg kåserar om Naemi Eriksson 

  14.00 Digital utbildning ”Säkerhet på nätet”. 

           Digital brandutbildning 
  15.00 Avslutning.  

   
§  75 Övriga frågor 

P-O Jacobsson har blivit utsatt, varnade för bedrägerier och uppmanade  
till försiktighet.  

Sekreteraren rekomenderade alla att lyssna på webbinariet ”Säkerhet på 
nätet”som finns på intranätet. 

  Ersätttning för resor till de som bemannar tältet under Almedlasveckan? 
Frågan tas upp på ordförandekonferansen,  

Barbro Kysinger avsagt sig omval till ledamöt i distriktsstyrelsen,  
har meddelat valberdningen. 

 
§ 76 Nästa möte 

  Nästa möte måndag den 6 november kl 13.00 adress som ovan. 

 
§ 77  Mötet avslutades 

  Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 

 
 

 
 

Vid pennan 
 

 
 

___________________       _____________________     _____________________ 
Barbro Kysinger    Britt Ohlsson Gunnar Stenström 
Sekreterare    Ordförande Justerare 


